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Hei! 
 
Kjem med innspel til minsteareal på hjort som gardbrukar på Låstad. Her er det også alt for mykje hjort til 
tider og dette går på bekostning av avling kvart år. I 2021 telte eg til 24 dyr på eit stykke på 12da hjå 
naboen. Hjå meg sjølv har eg ca 50da som ligg litt vekke frå busetnad (ved Låstadvatnet). Her går det 
jamnt 12-15 dyr, særleg i tida då graset skal vekse oppat til 2. slåtten. 
Det er difor svært viktig for oss at minsteareal blir justert, og at vi kan ta ut fleire dyr pr da. 
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